
 
 

Referat af møde i Bestyrelsen i Grundejerforeningen 26. 
september 2016 hos Marianne (15) 

 
Grundejerforeningen 

Jonstruphøj 
 

 
Tilstede: Allan (7), Mads (19), Inge (11), Frank (26) & Marianne (15) (ref) 

 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Godkendelse af referat af møde 30. august 2016 

3. Udvalgene 

4. Økonomi 

5. Vandskade Jonstruphøj nr. 20 

6. Næste møde 

7. Eventuelt 

 

Referat: 

 

Ad 1) Godkendelse af dagsorden 

Dagsordenen blev godkendt. 

 

Ad 2) Godkendelse af referat af møde 30. august 2016 

Referatet blev godkendt. 

 

Ad 3) Udvalgene 

Fællesarealudvalg ved Frank 

På sidste møde i fællesarealudvalget blev forskellige løsninger for sikring af redskabsskur og 

indhold diskuteret. Der er købt containerlås. DNA-mærkning kan overvejes. 

Næste arbejdssøndag er 6. november, så sæt kryds i kalenderen. 

 

Nærområdeudvalget ved Inge 

Regulering af vandløb på nordsiden af Jonstrupvangvej har været i høring. Den omhandler bl.a. 

afledning fra vores sø til nordsiden af Jonstrupvangvej, men forslaget skulle ikke have betydning 

for selve afvandingen af vores sø hverken i dimension eller hældning (i rør der går under 

Jonstrupvangvej og over i grøft på nordsiden af Jonstrupvangvej). Reguleringen handler om rør 

eller åbne vandløb, og hvor de planlægges lagt på nordsiden af Jonstrupvangvej for i sidste ende at 

munde ud i Tipperup Å. 

 

Søen har haft en mystisk overflade for nyligt, og kommunen har taget vandprøver. Vi afventer svar. 

Materielgården skal lave en ny ”pølse” dvs. afdæmningsenhed på den anden side af søen, idet den 

tidligere var sunket til bunds. 

 

  



Antenneudvalget ved Allan 

Der er varslet prisstigning fra YouSee for grundejerforeningens udgift for grundpakken (ca. 3.000 

kr./året for alle 27 huse). Pt. afsætter Grundejerforeningen 42.000 kr. om året til YouSee 

grundpakken. 

I februar 2017 lukkes for FM-båndet i YouSee’s kabel-tv-net for at frigøre den plads til de nye 

bredbåndshastigheder. Læs mere om dette på vores hjemmeside: http://jonstruphoj.dk/jonstruph-

j/antenneudvalg.html 

 

Energi- og miljøudvalget ved Mads 

Det var intet nyt til punktet. 

 

Legepladsudvalget ved Inge 

Vi har fået et 4 meter lang egetræs balancestykke fra plejehjemmet. Det skal bugseres fra diget til 

vores område. 

 

Ad 3) Økonomi 

Mødemateriale: Status pr august 2016 

 

Der har været et merforbrug på lidt over. 4.000 kr. til posten ekstra vedligehold til ur i springvand i 

søen samt containerlås og nøgler.  

Ellers er der intet usædvanligt, men det bliver spændende at se årsforbruget på udendørs el efter 

udskiftning af pærer til belysning. 

 

Ad 4) Vandskade Jonstruphøj nr. 20 

Advokaterne for begge parter er i dialog om muligheder for løsninger. 

 

Ad 5) Næste møde 

Næste ordinære møde holdes 31. januar 2017 kl. 19 hos Frank (kaffemøde). 

 

Ad 6) Eventuelt 

Der var intet til punktet. 
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